
Protokół Nr 27/2013 
z posiedzenia XXVII Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  27 marca   2013 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 14.02. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVI posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/150/2012 Rady Gminy 

Obryte z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2013 rok w gminie Obryte. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy  za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
odprowadzenie ścieków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Obryte na 2013 rok”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2014 r. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 

2013 r.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte, 
13. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 
nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie 
będzie przyznawane w 2013 roku, określenia planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach                     
i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Obryte. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia  
naruszenia interesu prawnego. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wolne wnioski i informacje. 
19. Zakończenie obrad. 
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Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia XXVII Sesji Rady Gminy  dokonał Pan Krzysztof  Oleksa  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 15, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych, sołtysów, osób zaproszonych  stanowią załączniki do 
protokołu. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
P.Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad 3 dodatkowych punktów po 
pkt 16, a mianowicie :  

1. Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia  
naruszenia interesu prawnego. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie gminy Obryte 
do realizacji w partnerstwie projektu pn. „Współpraca na rzecz rozwoju 
miasta i gmin powiatu pułtuskiego” w ramach programu „Rozwój miast 
poprzez wzmocnienie kompetencji jednostek samorządu terytorialnego, 
dialog społeczny oraz współpracę z przedstawicielami społeczeństwa 
obywatelskiego” w ramach Mechanizmu Finansowego Europejskiego 
Obszaru Gospodarczego 2009-2014. 

3. Ocena działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem. 
 
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianami zgłoszonymi przez Wójta Gminy 
głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Porządek obrad z powyższymi zmianami został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z  XXVI posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół z XXVI posiedzenia Sesji był wyłożony  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono , propozycji zmian również. 
Za przyjęciem protokołu z  XXVI  posiedzenia Sesji  głosowało 15 radnych(100% 
obecnych) . 
Protokół z XXVI  posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty . 
 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

P.Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Łojek – jak wygląda sprawa zakupu przystanków dla dzieci. Na odcinku drogi k.  
Pana Jończyka w Sokołowie Parcele są dwie  wyrwy w asfalcie. Może by Pan 
zaprosił kogoś z zarządu dróg powiatowych, może tą Panią, która była na 
posiedzeniu sesji i nam obiecywała poprawę stanu tych dróg powiatowych. 
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Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 

P.Przew.RG udzielił głosu Panu Wójtowi. 
P.Wójt – od ostatniej sesji Rady Gminy zajmowałem się w większym stopniu 
administracją gminy, ponieważ Pan Sekretarz jest na zwolnieniu lekarskim.  
W dniu 6 marca uczestniczyłem w spotkaniu zorganizowanym przez starostę i 
burmistrza Pułtuska. Jest możliwość uzyskania dodatkowych środków, tylko środki 
te może uzyskać nie pojedyncza jednostka samorządu terytorialnego, ale co najmniej 
dwie jednostki i w tym musi być miasto. Wszyscy Wójtowie zadeklarowali taką 
współpracę , będzie opracowany wspólny wniosek o dofinansowanie, aby móc 
wystąpić o środki z Unii Europejskiej . 
W dniu 18 marca wspólnie z Kierownikiem i Panią Skarbnik odbyliśmy spotkanie 
odnośnie możliwości odliczenia kosztów za energię. Za energię płacimy ok. 300.000 
zł nie licząc jednostek oświatowych. Był przedstawiciel firmy i przygotowaliśmy 
wszystkie ksera faktur za energię za 2012 rok, może udałoby się zaoszczędzić chociaż 
20% tych kosztów. 
Odbyły się cztery posiedzenia komisji, w których uczestniczyłem. 
W dniu 21 marca 2013 roku Wojskowa Komenda Uzupełnień w Wyszkowie 
zorganizowała wiosenne spotkania z młodzieżą, w którym uczestniczyłem, 
ponieważ zwróciłem się do Komendanta WKU w Wyszkowie o pomoc w 
zorganizowaniu obchodów wrześniowych w Zambskach Kościelnych . Chcielibyśmy 
te obchody zrobić w szerszym zakresie, żeby była wystawa sprzętu wojskowego. 
W dniu 26 marca byliśmy z Panią Księgową w Urzędzie Marszałkowskim w celu 
podpisania umowy na dofinansowanie dożynek organizowanych w tym roku. 
W dniu 22 marca odbył się w naszej gminie I  Gminny Konkurs Recytatorski, 
organizatorem konkursu była Pani Dyrektor GBP w Obrytem . 
Mamy zakupiony asfalt na zimno, będziemy w miarę możliwości poprawiać drogi 
gminne i wycinać krzaki na drogach gminnych. 
 
Ad.6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/150/2012 Rady Gminy 
Obryte z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2013 rok w gminie Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – zmienia się Gminny Program poprzez wprowadzenie środków 
niewykorzystanych z 2012 roku oraz zwiększa się dochody i wydatki tego programu, 
ponieważ przybył jeden punkt sprzedaży alkoholu. 
P.Przew.RG –proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w sprawie projektu 
uchwały.  
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem tej uchwały. 
Uwag ani pytań nie wniesiono. 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100%). 
 
Uchwała Nr XXVII/168/2013  zmieniająca uchwałę Nr XXIV/150/2012 Rady Gminy 
Obryte z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2013 rok w gminie Obryte została podjęta. 
 
Ad.7.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy  za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Dyga T.- Kierownik Referatu Rolnictwa – taryfy za wodę ustalane są na jeden rok i 
obowiązują od 1 lipca b.r. do 30 czerwca następnego roku. Stawka za wodę aktualna 
wynosi 1,90 zł, proponuje się przyjąć stawkę 2 zł za m3 wody. Podwyżka związana 
jest z inflacją , ponadto urządzenia się starzeją, więc trzeba naprawiać. Było to 
szczegółowo omawiane na komisjach. 
P.Przew.RG –proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w sprawie propozycji 
stawki za wodę.  
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za stawką 2 zł za m3 wody. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za stawką 2 zł. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za stawką 2 zł. 
P.Falba– Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za stawką 2 zł. 
 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 4 radnych było przeciw. 
 
Uchwała Nr XXVII/169/2013 w sprawie zatwierdzenia taryfy  za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę  została podjęta. 
 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
odprowadzenie ścieków. 
  
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Dyga T. – aktualna stawka to 11 zł od osoby miesięcznie, proponuje się 
podwyższyć stawkę na 12 zł od osoby miesięcznie i 3,60 zł za m 3 ścieków od 
pozostałych użytkowników, gdzie poprzednia stawka była 3,50 zł oraz 3,60 zł za      
m 3 za odbiór ścieków do oczyszczalni w Psarach. 
P.Przew.RG –proszę Przewodniczących Komisji o opinie  w sprawie projektu 
uchwały. Dyskusja już była nad tym punktem. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za stawkami zaproponowanymi przez 
Wójta. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za stawkami zaproponowanymi przez Wójta . 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za stawkami zaproponowanymi przez Wójta. 
P.Falba  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za  stawkami zaproponowanymi 
przez Wójta. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
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P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 3 radnych było przeciw. 
 
Uchwała Nr XXVII/170/2013 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
odprowadzenie ścieków została podjęta. 
 
Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Obryte 
na 2013 rok”. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Dyga T. – ustawa nałożyła na gminy obowiązek corocznego podejmowania 
uchwały w tej sprawie. Projekt tego Programu został uzgodniony z Powiatowym 
Lekarzem Weterynarii oraz  Kołami Łowieckimi  znajdującymi się na terenie gminy. 
Koszty odławiania psów są wysokie. P.Wójt podpisał umowę z lekarzem 
Weterynarii na odbiór bezpańskich psów, koszt złapania takiego psa i ulokowania w 
schronisku wynosi 1.840 zł. Program musimy przyjąć. 
P.Przew.RG –Proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem tej uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych(100% obecnych). 
 

Uchwała Nr XXVII/171/2013 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Obryte na 2013 rok została podjęta. 
 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2014 r. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – do końca marca rada gminy jest zobowiązana podjąć uchwałę w sprawie 
funduszu sołeckiego na 2014 rok. Fundusz wiąże się z obciążeniem budżetu. 
Szczegółowo analizowaliśmy ten temat,  sytuacja w naszej gminie trochę się 
poprawia, ale jest trudna. Dochody bieżące muszą się równać wydatkom bieżącym. 
Te wydatki poprzez nasze działania trochę się zmniejszają. Propozycja jest taka, żeby 
w 2014 roku nie wyodrębniać tego funduszu. Staram się na bieżąco załatwiać 
najpilniejsze potrzeby mieszkańców we wszystkich wsiach. Nie chcemy rozdrabniać 
budżetu. Chcemy zrobić duże zadania, więc musimy mieć wkład własny. Rozumiem 
państwa sołtysów, że ich sprawy są też ważne, ale przy realizacji dużych inwestycji 
więcej można uzyskać dofinansowania niż z funduszu sołeckiego. Chcemy 
zwiększyć rezerwę  i przeznaczyć na naprawy dróg, wymianę przepustów i 
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udrażnianie rowów. Proszę o wyrozumiałość sołtysów a Radę proszę o podjęcie 
uchwały o niewyodrębnianiu funduszu sołeckiego na 2014 rok. 
Jeżeli chodzi o zakup promu, to odbył się przetarg, nasza gmina nie przystąpiła do 
przetargu. Wystąpiliśmy po raz drugi o nieodpłatne przekazanie tego promu. 
Dyrektor odpisał, że  jeszcze raz będzie przetarg za kwotę o połowę niższą (ok. 
20.000 zł). Prawdopodobnie przystąpimy do tego przetargu. Ponadto nadmieniam, 
że mamy w tym roku do spłaty 1 mln zł kredytu. Na realizację czeka kanalizacja w 
Zambskach, mamy już projekt i pozwolenie na budowę. 
P.Przew.RG –Proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za niewyodrębnianiem  funduszu 
sołeckiego. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za niewyodrębnianiem tego funduszu. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za niewyodrębnianiem tego funduszu. 
P.Falba  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  nie wyraża zgody na wyodrębnienie 
funduszu sołeckiego. 
P.Łach – uważam, że fundusz powinien być uchwalony, bo wtedy sołtysi czują się 
gospodarzami wsi, poza tym 20% wydatków funduszu jest zwracane. My się cofamy 
i mało jest takich gmin, gdzie nie ma funduszu sołeckiego. 
P.Lesiński – sołtys wsi Tocznabiel – dzwoniłem do Pana Wójta o żwir i nie został 
przywieziony a z funduszu bym miał ten żwir. 
P.Smyk – sołtys wsi Obryte- my sołtysi  reprezentujemy społeczeństwo. Wójt dba o 
interesy gminy. Nawet to byłoby nielogiczna ,żeby sołtysi zgodzili się  zabrać 
pieniądze, które nam dali odgórnie. Jeżeli my jako Rada Sołecka będziemy mieli 
środki a Wójt będzie coś robił w Obrytem, to my przekażemy Panu te pieniądze, 
dołożymy, ale my swoje pieniądze z Obrytego nie damy na inną wieś. Niech każdy z 
sołtysów zajmie stanowisko i niech każdy wie jakiego ma sołtysa czy radnego. 
Proszę zająć stanowisko, bo Wy się wypowiadacie w imieniu całego społeczeństwa. 
Bierzecie to  na swoje barki, chcecie się podlizać Wójtowi . Wójtowi dacie, jak 
będziecie chcieli. Ja nie neguję, bo Wójta obowiązkiem jest dbanie o dobro gminy. 
Sołtysi powinni dbać o to, na co was ludzie wybrali. Jestem przeciwny, żeby te 
pieniądze, które odgórnie mamy (w części zwracane) zabrać  sołtysom. To jest 
nieetyczne, żeby je zabierać. 
P.Wójt – rzeczywiście tylko 15% gmin w Polsce nie wyodrębnia tego funduszu. Nie 
wiem ,jaki jest matematyk z Pana Łacha. Zwrot funduszu sołeckiego wynosi 20%, 
natomiast jeżeli ja zainwestuję 200.000 zł w duże zadanie,  to dostanę drugie tyle. Nie 
możecie mnie posądzić o niegospodarność. Możemy rozdrabniać te pieniądze, tylko 
wtedy nic nie zrobimy.  Sołtys wsi Tocznabiel chce , żeby całą drogę zrobić. Cały czas 
staram się poprawiać tą drogę. Pieniędzy na fundusz sołecki nikt nam nie dał, to są 
pieniądze z budżetu gminy . Zwracają te 20%, jeżeli taki fundusz uruchomimy. To 
wtedy jest 36.000 zł. To są środki z naszych dochodów, nikt nam ich nie daje. Staram 
się we wszystkich wsiach coś robić. Potrzeby są różne. 
P.Linka – sołtys wsi Zambski Kościelne-  w Zambskach nic Pan Wójt nie zrobiła 
podatku Pan dużo zbiera z Zambsk. 
P.Wójt – najlepiej powiedzieć, że nic nie zrobione. Podatku jest 259.000 zł. Mieliśmy 
spotkanie z Panem Ciechanem w piątek, gdzie oni chcą, żeby drogi powykupywać, 
drogę pożarową zrobić i wiele innych postulatów. 
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P.Wiśniewski – nie widzę na mojej wsi, żeby Pan Wójt  coś zrobił. Jeżeli chcecie 
zobaczyć, jak Pan Wójt remontuje mostki, to proszę przyjechać do Ciółkowa  k. Pana 
Łacha i zobaczyć. Wczoraj przyjechał samochód i przywiózł 3 taczki piasku , 2 ludzi 
przyjechało. To są oszczędności pana Wójta. Mostek k. Pani Szwejk miał być 
naprawiony i nie jest , bo ja jestem w opozycji. Światło jest niezrobione. Jakby był 
fundusz, to bym to zrobił z tych pieniędzy . pan Wójt przez całą kadencję nic nie 
zrobi, bo tylko swoim radnym robi. Nie widzę żadnych oszczędności , pracy i  
wysiłków ze strony Wójta. 
P.Mroczkowski Wł. – nasza gmina jest jedyną w powiecie pułtuskim, gdzie nie 
wyodrębnia się funduszu sołeckiego- to jest fakt. Z biuletynu województwa 
mazowieckiego wziąłem mapkę gmin, które ten fundusz wyodrębniają a które nie 
wyodrębniają tego funduszu. Okazuje się, że nie jest tak źle z nami ,  ponad połowa 
gmin w województwie mazowieckim  nie wyodrębnia tego funduszu. Nie ubliżajmy 
sobie nawzajem, że jesteśmy zaściankiem. Jedziemy tak jak wszyscy a nawet 
jesteśmy w czubie. Po drugie fundusz sołecki ma sens wtedy, gdy na zebranie 
wiejskie przyjdzie do jego podziału i dysponowania większość mieszkańców . Na 
zebraniu w Obrytem  było 7 osób  i wszyscy doskonale wiemy, jak był dokonany ten 
podział. 
P.Podpora – trzeba się zgodzić i  z Panem, że pieniądze można wziąć na inwestycje, 
ale trzeba się zgodzić z potrzebami sołtysami również. Ze środków funduszu można 
„załatać dziurę” czyli zrobić taką inwestycję, której Wójt nie zrobi. Stawiam wniosek, 
żeby dochód z opłat pobieranych za wodę przeznaczyć na fundusz sołecki. Mamy 
130.000 zł dochodu z wody. Wszyscy płacimy za wodę i mamy prawo z tych 
pieniędzy skorzystać. Mnie się wydaje, że to nie będzie krzywdzące Panie Wójcie. 
P.Wójt – a skąd wziąć brakujące środki na kanalizację. Przy stawce za wodę 2 zł 
przyjmuje się ok. 139.000 zł na plusie zostanie, natomiast przy stawce 12 zł za 
kanalizację ok. 159.000 zł na minusie będziemy. Nie bilansuje się nam 20.000 zł a były 
takie lata, że ta kwota wynosiła 50-60.000 zł. Podatków nie chcemy podwyższać, to z 
czego mamy tą brakującą kwotę wziąć. Sytuacja w kanalizacji i tak  się poprawiła, 
płaciliśmy za deszczówkę, teraz trochę mniej idzie wody do oczyszczalni. 
Zatwierdzić stawkę za kanalizację w kwocie 20 zł, to też jest nieetyczne. Jak zrobimy 
Sadykierz, to sytuacja powinna jeszcze się poprawić. Te koszty powinny spadać. Za 
pompę do ścieków zapłaciliśmy 10.200 zł. Jak dojdzie do utworzenia spółki, to 
będzie jeszcze drożej. Nasza woda jest jedną z tańszych w okolicy. Temat funduszu 
jest dyskusyjny. Sytuacja musi się poprawić. P.Wiśniewski jest złośliwy, asfalt koło 
Pani Szwejk naprawiliśmy w Ciółkowie. Zwrócono się do nas, że jest dziura w 
drodze, więc samochodem zawieźliśmy gruzu i zasypaliśmy tę dziurę. 
P.Smyk – wrócę do wypowiedzi Pana Mroczkowskiego, my się nie kłócimy . Jak 
Wójt siedział po drugiej stronie ,to walczył o fundusz sołecki. Punkt widzenia zależy 
od punktu siedzenia. 
P.Chmiel – proszę, żeby Pan Dyga nam udzielił informacji w pkt  Odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych, ile w ubiegłych latach dopłacaliśmy do ścieków, 
jaka była różnica. Teraz są wszyscy dobrzy, tylko jak rządzili w poprzedniej 
kadencji. 
P.Wiśniewski – nie jestem złośliwy, obiecał Pan Wójt założyć światło w Ciołkowie, 
słupy już oglądał  i pan zdanie zmienia jak chorągiewka.  
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P.Łach – na klasówkach  z matematyki nie musiałem ściągać od nikogo. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w  sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 
funduszu sołeckiego. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 4 radnych było przeciw. 
 

Uchwała Nr XXVII/172/2013 w sprawie funduszu sołeckiego na 2014 r. 
 została podjęta. 
 
P.Przew.RG – proszę, żeby Pan Dyga na pkt Wolne wnioski i informacje 
przygotował dane, o które prosił Pan radny Chmiel. 
 
Ad.11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
2013 r.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – wszystkie zmiany w budżecie były omawiane na komisjach, żadnych 
nowych zmian nie ma. Proszę o pytania w  tej sprawie. 
P.Przew.RG –Proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem tej uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie  uchwały w w/w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 4 radnych było przeciw. 
 

Uchwała Nr XXVII/173/2013 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 
Obryte na 2013 r.  została podjęta. 
 
 
Ad.12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – wszystkie zmiany w budżecie były omawiane na komisjach, żadnych 
nowych zmian nie ma. Proszę o pytania w  tej sprawie. 
P.Przew.RG –Proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem tej uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG  odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 4 radnych było przeciw. 
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Uchwała Nr XXVII/174/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte została podjęta. 
 
 
Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – Pani Kamila Gronczewska w dniu 31 stycznia b.r. złożyła wniosek o 
rozwiązanie umowy o pracę za 3-miesięcznym wypowiedzeniem. Do 
wypowiedzenia przychyliłem się pozytywnie, z dniem 30 kwietnia Pani 
Gronczewska kończy swoją misję Skarbnika Gminy Obryte.  Proszę Radę o podjęcie 
uchwały w tej sprawie. 
P.Przew.RG –Proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Smyk – może Pani Skarbnik coś powie w tej sprawie. 
P.Skarbnik  - powiem po podjęciu uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 

Uchwała Nr XXVII/175/2013 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy została 
podjęta. 
 
P.Skarbnik – korzystając z okazji, że jest to nasze ostatnie spotkanie, chciałam 
podziękować za współpracę Radzie Gminy z kadencji  2006-2010, która mnie 
powołała na to stanowisko, obdarzyła mnie zaufaniem . Chciałabym też 
podziękować  za ponad 2-letnią współpracę  Radzie Gminy obecnej kadencji, jak 
również Panu Wójtowi i Panu Sekretarzowi. Życzę samych sukcesów, satysfakcji z 
wykonywania pracy mojemu następcy . Do miłego zobaczenia. 
 
 
Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – z dniem 1 maja musimy powołać nowego Skarbnika w związku z 
odwołaniem obecnego. Proponuję , aby na to stanowisko powołać Panią Annę 
Niezgoda, która pracuje w Urzędzie od lutego 2011 roku, ma wykształcenie wyższe 
prawnicze, ponadto ukończyła podyplomowe studia rachunkowości i finansów. Ma 
odpowiednią praktykę w księgowości. Jest osobą sumienną, odpowiedzialną. Zna się 
na swojej pracy. 
P.Smyk – może ta Pani by nam coś o sobie powiedziała. 
P.Niezgoda – nazywam się Anna Niezgoda z domu Wielechowska, pochodzę z 
gminy Obryte. Skończyłam studia prawnicze na Uniwersytecie Mikołaja Kopernika 
w Toruniu oraz Podyplomowe Studia Finansów i Rachunkowości . W księgowości 
pracuję od 2005 roku, byłam kierownikiem działu finansowego w prywatnej firmie, 
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od lutego 2011 roku pracuję w Urzędzie Gminy na stanowisku głównego specjalisty 
ds. księgowo-budżetowych. 
P.Smyk – odpowiednia osoba na odpowiednim stanowisku. 
P.Przew.RG –Proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem tej uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych(100% obecnych). 
 

Uchwała Nr XXVII/176/2013 w sprawie  powołania Skarbnika Gminy została 
podjęta. 
 
Ad.15.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 
opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 
nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie 
przyznawane w 2013 roku, określenia planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach  i przedszkolach, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – musimy wygospodarować 0,5% środków ( wynagrodzeń oświaty z całej 
gminy) na dokształcanie zawodowe nauczycieli. Gdy jest taka potrzeba , to 
nauczyciel podnosi kwalifikacje w uzgodnieniu z dyrektorem szkoły. Ustaliliśmy 
kwotę 1.000 zł za jeden semestr. Jeżeli będzie taka potrzeba, to środki będą 
zaplanowane na ten cel. 
P.Przew.RG –Proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych(100% obecnych). 
 

Uchwała Nr XXVII/177/2013 w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady 
kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie 
będzie przyznawane w 2013 roku, określenia planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach  i przedszkolach, 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Obryte została podjęta. 
 
Godz. 15.04- Przewodniczący Rady Gminy ogłasza 10-minutową przerwę. 
Godz.15.14.- Przewodniczący Rady Gminy wznawia obrady Sesji. 
 
Ad.16.  Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do 
usunięcia  naruszenia interesu prawnego. 
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P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – w dniu 28 lutego 2013 roku wpłynęło pismo-wezwanie do usunięcia 
naruszenia interesu prawnego złożone przez 5 mieszkańców Zambsk Kościelnych 
dotyczące  zamiaru przekształcenia PSP im. Janusza Korczaka w Zambskach 
Kościelnych w filię szkoły w Obrytem wchodzącej w skład ZPO w Obrytem. 
W odpowiedzi na to pismo trzeba podjąć uchwałę, taką uchwałę wraz z 
uzasadnieniem kancelaria prawna obsługująca naszą gminę przygotowała , w której 
odmawia się uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawnego. Nie 
zgadzamy się z tymi stwierdzeniami, o których mieszkańcy piszą. Radni otrzymali 
projekt uchwały i są zapoznani z tym tematem. 
P.Przew.RG –Proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 4 radnych było przeciw.  
 

Uchwała Nr XXVII/178/2013 w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do 
usunięcia  naruszenia interesu prawnego została podjęta. 
 
Ad.17 Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do 
usunięcia  naruszenia interesu prawnego. 
 
P.Przew.RG – ta sama sytuacja, co wcześniej tylko dotyczy szkoły w Sokołowie, 
pismo wpłynęło 20 marca, nie było omawiane na komisjach.  
 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych , 4 radnych było przeciw. 
  

Uchwała Nr XXVII/179/2013  w sprawie w sprawie odmowy uwzględnienia 
wezwania do usunięcia  naruszenia interesu prawnego została podjęta. 
 
Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie gminy 
Obryte do realizacji w partnerstwie projektu pn. „Współpraca na rzecz rozwoju 
miasta i gmin powiatu pułtuskiego” w ramach programu „Rozwój miast poprzez 
wzmocnienie kompetencji jednostek samorządu terytorialnego, dialog społeczny 
oraz współpracę z przedstawicielami społeczeństwa obywatelskiego” w ramach 
Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2009-2014. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 

P.Wójt - – w dniu 6 marca odbyło się spotkanie zorganizowane przez Starostę , na 
którym byli obecni wójtowie i burmistrz z powiatu pułtuskiego, przedstawiciele 
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Akademii Humanistycznej oraz Cechu Rzemiosła. Jest szansa do końca 2014 roku 
uzyskać dofinansowanie na realizację programu , w którym musi uczestniczyć 
miasto i co najmniej jedna gmina. Opracowanie tego wniosku będzie kosztowało 
7.380 zł. Można uzyskać 350.000 EURO dofinansowania na taki projekt. Udział 
wszystkich gmin w tym projekcie wynosi 15%. Będzie można pozyskać środki w 
obszarze edukacyjno-turystycznym, min. ścieżki rowerowe, szlaki rowerowe, drogi i 
chodniki. W I etapie partycypacja w kosztach tego projektu będzie wyglądała 
następująco : 25% powiat , 25% miasto  i pozostałe 50% poniosą gminy czyli po 617 
zł, jeżeli wszystkie gminy z powiatu do tego przystąpią. Wszyscy obecni na 
spotkaniu zgodzili się na to. Moja propozycja jest taka, żeby przystąpić do tego 
programu. 
P.Przew.RG –Proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem tej uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100%). 
 
Uchwała Nr XXVII/180/2013 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie gminy 
Obryte do realizacji w partnerstwie projektu pn. „Współpraca na rzecz rozwoju 
miasta i gmin powiatu pułtuskiego” w ramach programu „Rozwój miast poprzez 
wzmocnienie kompetencji jednostek samorządu terytorialnego, dialog społeczny 
oraz współpracę z przedstawicielami społeczeństwa obywatelskiego” w ramach 
Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2009-2014 
została podjęta. 
 
Ad.19. Ocena działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem. 
 

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – działalność Ośrodka była omawiana na dwóch komisjach, wszyscy radni 
otrzymali sprawozdanie z działalności Ośrodka. Proszę o pytania lub uwagi do 
pracy Ośrodka Pomocy Społecznej. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
Ad.20.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu Panu Wójtowi. 
P.Wójt – 1)dot. zap. P.Łojka – przystanki zakupimy. Bierzemy pod uwagę dwa 
przystanki. Droga k. Pana Jończyka w Sokołowie – zarząd dróg powiatowych miał to 
zrobić, dzwoniłem do Zarządu Dróg, trochę te dziury w asfalcie  poprawili. Ja tylko 
mogę prosić i monitować. Jest propozycja , żeby  zaprosić na Sesję Dyrektora 
Zarządu Dróg Powiatowych. 

Ad.21. Wolne wnioski i informacje. 
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P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Dyga T. – na prośbę Pana radnego Chmiela przedstawię, ile gmina dokładała w 
poszczególnych latach do gospodarki wodno-ściekowej: 
2006 rok – 53.000 zł 
2008 rok - 39.200 zł 
2011 rok – 34.000 zł 
2012 rok – 20.300 zł  czyli jest tendencja spadkowa. 
P.Chmiel – radni z opozycji mówią, że nie ma gospodarności. Z tego wynika , że jest 
gospodarność w tej gminie, Wójt dobrze gospodarzy. 
P.Podpora – mam pytanie do Pana Przewodniczącego , przy punkcie w sprawie 
funduszu sołeckiego był złożony wniosek do przegłosowania, dlaczego Pan nie 
przegłosował tego wniosku. 
P.Przew.RG – to nie był wniosek formalny. Ja to potraktowałem, że jest to głos w 
dyskusji . Kwotę , którą Pan proponował przeznaczyć na fundusz sołecki, to jest 
połowa całej kwoty. Ta kwota nie pokryłaby całości funduszu. 
P.Łach – co z remizą w Gródku Rządowym. 
P.Wójt – wystąpiliśmy z wnioskiem o dofinansowanie do LGD  Zielonych Mostów 
Narwi na dwie remizy : w Psarach i w Gródku . Na ten rok nie weszły. Dalej 
będziemy składać wniosek na dokończenie remizy w Psarach i w Gródku, będziemy 
składać na to centrum wsi po posterunku policji  oraz na dofinansowanie dożynek 
gminnych i obchodów rocznicowych II wojny światowej w Zambskach Kościelnych. 
P.Smyk – chciałem poinformować radnych i sołtysów, że w dniu 7 kwietnia 2013 w 
audytorium Akademii Humanistycznej w Pułtusku ul. Daszyńskiego odbędzie się 
spotkanie z Januszem Piechocińskim- wicepremierem oraz Tadeuszem Nalewajkiem 
– wiceministrem rolnictwa. 
P.Postek- przed sesją odbyło się spotkanie z sołtysami. Chcę poinformować, że 
obowiązuje zakaz uprawy kukurydzy genetycznej zmodyfikowanej. Można 
bezpłatnie zbadać do końca marca te nasiona. 
Kurs chemizacji można zorganizować, jeśli będzie 30 osób chętnych do wzięcia 
udziału w takim kursie. Czekam na zgłoszenia. 
P.Wójt – mam jeszcze sprawę dot. zagospodarowania placu po posterunku Policji     
w Obrytem. Pod rozwagę daję ten budynek, w którym wszystko kwalifikuje się do 
wymiany. Nie wiem , co dalej z tym robić. Czy go zagospodarować czy rozebrać  czy 
zmniejszyć. Budynek przybędzie do utrzymania. Wolałbym zainwestować w ten 
Gminny Dom Kultury (zrobić ogrzewanie)  niż w ten stary budynek. Będziemy 
szukać środków na zagospodarowanie tego, ale chciałbym też znać państwa opinię 
w tej sprawie. 
P.Smyk – jeżeli remont więcej będzie kosztował niż by nowy postawił, to rozebrać 
ten budynek i teren zagospodarować. 
P.Przew.RG – informuję radnych i wszystkie osoby zobowiązane do składania 
oświadczeń majątkowych , że 30 kwietnia mija termin złożenia tychże oświadczeń. 
Proszę o tym pamiętać. Jednocześnie korzystając z okazji, że zbliżają się Święta 
Wielkanocne, życzę wszystkim zdrowych, wesołych Świąt Wielkanocnych i mokrego 
dyngusa. 
P.Wójt – również składam wszystkim obecnym  zdrowych, spokojnych i pogodnych 
Świąt Wielkanocnych. 
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P.Smyk – w imieniu wszystkich rad sołeckich również składam serdeczne życzenia z 
okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 
 
Ad.22. Zakończenie obrad. 
Godz. 15.36 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XXVII Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
        Przewodniczący Rady Gminy 
 
                          /Krzysztof Oleksa/ 


